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percentatge de participació en l’enquesta el Sr. Juan José 
Sales comenta que va estar bé i, sobre tot, perquè totes 
aquelles persones que van voler participar ho van poder fer, 
cosa que en altres vegades no hi havia succeït i si el partit 
popular pensa que va votar  poca gent, comenta, que els 
votant van ser molts més dels que van votar al partit popular 
en les últimes eleccions.
 La Sra. Orient li pregunta al Sr. Juan José Sales i al Sr. 
Alcalde si se’n recorde del que van firmar quan van presentar 
al·legacions.
El Sr. Alcalde li respon que contra la planta de tractament de 
residus tòxics i perillosos.
 La Sra. Orient diu que es van ficar contra el polígon industrial 
mediambiental, per que mai en la vida es pogueren ficar 
plantes de purins, fangs i altres fems. També li pregunta al 
Sr. Juan José Sales si la quantitat de gent que va votar en 
l’enquesta a ell li sembla elevada.
El Sr. Juan José Sales li contesta que va votar més gent de 
la que va votar a les últimes eleccions al partit popular.
El Sr. Alcalde demane que es guarden les formes ja que tots 
parlen a la vegada.
El Sr. Ripollés Gascó li comenta al Sr. Miguel Zaragozà que 
li pareix patètic que  ara el partit popular compare aquesta  
planta de biogàs amb el que volia ficar el Sr. Miguel Zaragozà 
al polígon, es a dir, plantes de tractament de residus tòxics 
i perillosos. També li recorda al Sr. Miguel Zaragozà que 
en aquest polígon hi havia un abocador de residus tòxics 
i perillosos, que ell mateix (el Sr. Miguel Zaragozà) va anar 
a Mejorada del Campo per veure el que allí hi havia com 
a exemple del que es volia fer ací. El Sr. Héctor Ripolles 
li prega al Sr. Miguel Zaragoza que no mentisca a la gent 
perquè l’abocador que es volia ficar al poble res te a veure 
en el que avui s’ha aprovat ací al ple. Per finalitzar amb la 
seua intervenció el Sr. Héctor Ripollés li recorda al Sr. Miguel 
Zaragozà que la lluita contra l’abocador ha estat la que l’ha 
portat a l’oposició i espere que, en aquest comportament 
que té el Sr. Miguel Zaragozà, a les pròximes eleccions 
estiga fora de l’Ajuntament. 
El Sr. Zaragozà Muñoz li comenta al Sr. Héctor Ripolles que 
en l’assumpte de l’abocador no es  va amagar informació 
a ningú i que es va fer una presentació pública del polígon i 
de l’abocador. Que es van poder traure copies del projecte 
i a ell se li diu que si vol còpies vaja a Castelló. Que el Sr. 
Juan José Sales s’enganye en la xifra de persones que van 
votar al partit popular.
El Sr. Juan José Sales  diu que es refereix a les últimes 
eleccions.
El Sr. Miguel Zaragozà diu que eixes eren eleccions 
europees, que es presentava el Sr. Major Oreja, un vasc,  i 
que no anava ningú de les Coves a eixes llistes i que el Sr. 
Juan José Sales no li te que donar lliçons de democràcia 
a ell.
El Sr. Viol Zaragozà, per al·lusions que ha fet el Sr. Miguel 
Zaragozà sobre possibles burles, diu que ell no es burla 
del Sr. Miguel Zaragozà, que simplement s’ha rist perquè 
li ha fet gràcia algunes coses que el Sr. Miguel Zaragozà 
ha comentat en la seua  intervenció; que no és una falta 
de respecte a la seua persona. També comenta que el Sr. 
Miguel Zaragozà ha fet una acusació molt greu a l’afirmar que 
no sap l’ús que es farà de la informació que s’ha arreplegat 
en les enquestes. Que en l’enquesta  no s’ha preguntat cap 
cosa que puga anar en contra de la Constitució ni en contra 

de la democràcia ni en contra del sufragi universal. I per 
finalitzar comenta que el que si que li pareix un atemptat 
contra la democràcia són les constants interrupcions del 
Sr. Zaragozà a les intervencions dels regidors de l’equip de 
govern.
La Sra. Orient comenta que el Sr. Ripollés Gascó ha dit que 
només es va anar contra l’abocador i no contra el polígon.
El. Sr. Ripollés Gascó  comenta que ell no ha dit això que 
afirma la Sra. Orient, que ell ha comentat que hi havia un 
polígon de residus tòxics i perillosos amb abocador i que ell 
va anar en contra d’això.
La Sra. Orient diu que eren dues parts diferents, un polígon 
i un abocador.
El. Sr. Ripollés Gascó  comenta que era un mateix  PAI però 
discontinu.
La Sra. Oient li demane al Sr. Héctor Ripollés que conteste 
a la pregunta que li ha fet, que si sabia el que signava quan 
van presentar les al·legacions i l’insta que conteste si o no.
El Sr. Ripollés Gascó diu que no es pot contestar no més si 
o no. Que el partit popular està fent demagògia. Que ell està 
orgullós d’haver signat  al·legacions en contra d’un polígon 
de tractament de residus tòxics i perillosos perquè  dins 
d’aquest polígon hi havia una planta de revalorització de 
purins entre altres de tòxics i perillosos i amb un abocador 
de residus tòxics i perillosos, per això es va firmar. Que és 
fer demagògia i voler enganyar a la gent el que està fent el 
partit popular, però  que la gent sap ben bé en contra de 
quines instal·lacions estava.
La Sra. Orient insistix en el fet que conteste el  Sr. Ripollés 
Gascó  si o no, s’inicia una discussió i a les vint-i-dos hores 
i quaranta cinc minuts els quatre regidors del grup popular 
s’aixequen i abandonen el saló de sessions.
El Sr. Alcalde comenta,  per tancar el punt, que el Sr. 
Zaragozà ha dit que el polígon quedarà tal i com ell ho va 
deixar i això no és veritat perquè mentres estiga aquest 
equip de govern no hi haurà abocador de residus tòxics i 
perillosos i que està orgullós del que hi ha fet, perquè s’ha 
fet pel bé del poble.
El Sr. Juan José Sales comenta que li pareix curiós que 
persones que constantment estan interrompent als regidors 
de l’equip de govern abandonen el ple perquè se’ls ha 
interromput..

5é.- DESIGNACIÓ DELS DIES DE FESTA LOCAL pER 
AL 2010.- El Sr. Alcalde proposa al Ple els següents dies, 
com a festes de caràcter local per a dos mil deu:
- 8 de març, que és dilluns de magdalena.
- 7 de desembre, perquè hi haurà un bon pont.
Sotmessa la proposta a votació s’aprova per unanimitat. 

6é.- ApROVACIÓ SI pROCEDEIx DE LES FACTURES 
DE LUBASA NÚm. 09p000209 I NÚm. 09p000210x 
DE DATA 30/07/2009.- El portaveu del grup JNP, Sr. Viol 
Zaragozà proposa al ple deixar l’assumpte d’amunt la taula, 
perquè l’agradaria que estigueren presents els regidors de 
l’oposició.
Sotmessa la proposta a votació s’aprova per unanimitat 
dels presents.

7é.- pROpOSTA DE LA FUNDACIÓ GERmANS FOLCH 
- TRAVER, pER QUE EL CENTRE DE DIA pASSE 
A DENOmINAR-SE «CENTRE DE DIA GERmANS 


